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1. 注意事项 

在启动和使用机器前，或者进行维护和操作前，请先认证阅读“注意事项”。  
 

1.1 本设备不适合由体能弱、反应迟缓或有精神障碍的人（包括儿童）操作，除非在对其负有

安全责任的人员指导或帮助下安全使用。 
1.2 儿童应被监督，以保证他们不玩耍器具。 
1.3 清洁或维修器具时，务必将电源插头从插座中拔出。 
1.4 当电源软线有损坏或松脱时，应由制造商的服务机构或具有资格的人来更换电源线。 
1.5 停机后要把电源线插头拔掉。 
1.6 使用与器具电压、频率匹配的电源。 

 

2. 操作说明 

在对机器进行任何操作之前，请先认真阅读本“操作说明”。 

2.1. 使用说明 

2.1.1  确定电源电压与本机相同。 

2.1.2  接驳所有喉管后，应选择适当吸扒。 

2.1.3  将吸尘管接驳到吸尘机吸嘴。 

2.1.4  切记请将电源线安放在机身吸嘴后方。 

2.2. 吸尘使用方法 

2.2.1  吸水前请取去灰尘过滤器。 
2.2.2  请取去圆桶内什物。 

2.2.3  吸地毯时，桶内应加上消泡剂，防止泡沫吸入电机内，导致马达烧坏。 

2.2.4  如果马达进水使电机烧坏，不属保修范围。 

2.3. 清洁保养 

2.3.1  清洁圆桶，切勿让任何污垢，积聚在圆桶内。 

2.3.2  彻底清洁洗擦吸尘袋。 

2.3.3  检查电源线，确保电源线没有损坏。 

2.3.4  用清洁剂加温水清洗吸尘袋需吹干后方可重新使用。 

2.3.5  吸尘袋每3-6个月需更换。 

2.4. 马达保养 

吸尘机马达内的碳刷需每年由服务人员检查一次。 
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3. 技术信信息 
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4. 分解图图 



 

5. 电路图 

在进行任何维护前，请务必断开机器主电源。 
所有有关电器部分的保养维护，必须由经过认证及培训的专业人员进行，并必须遵守安全规则

及说明书的指引。 
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1.    CAUTION 

Read this manual carefully before starting any operations on this machine.  
 

1.1 This apparatus is not prepared to physically weak and the slow response or  
have mental disorders including children, unless their responsibility for security  
personnel under the guidance or help the safe use of. 

1.2  Children should be monitored to ensure they would not play the machine. 
1.3  Disconnect the plug from the socket before cleaning or repair the machine. 
1.4  Replace the power cord with one of the same type and specification or repair it if   

the power cord becomes loose or is damaged.  
1.5  After the shutdown to disconnect the plug. 
1.6  Voltage apparatus and the same voltage, frequency of use. 

2.    PRACTICAL GUIDE FOR THE USER 

Read this manual carefully before starting any operations on this machine.  
 
2.1  USE INSTRUCTIONS 
2.1.1 Make sure that the power supply in the building is identical to that shown on the voltage 
plate. 
2.1.2 Assemble suction hose, wards and suitable tool. 
2.1.3 Connect suction hose to tank connector of vacuum cleaner. 
2.1.4 Place suction head on tank so that mains cable is opposite to suction hose connection. 
2.2  USE-DRY VACUUM CLEANING 
2.2.1 Make sure that cloth dust bag is always fitted whether a paper filter bag is used or not. 
2.2.2 Empty dust form tank. 
2.3  COMMENT ON SAFETY ATTENTION 
2.3.1 The machine is not suitable for picking up dusts or liquids which are explosive, 

inflammable, poisonous or in any way represent a danger to health. 
2.3.2 Every care must be taken to avoid damaging the mains cable; in care of replacement the 

same quality of cable must be used. 
2.3.3 All plugs and sockets sued, must be at least spray water-proof. 
2.3.4 Never pick-up liquids with dry vacuum cleaner and do not use it out-of-doors. 
2.4  CLEANING AND MAINTENANCE ATTENTION! THE MACHINE MUST NOT HAVE 
CURRENT BEFORE DOING ANY WORK ALWAYS REMOVE THE PLUG 
2.4.1 Clean tank- do not let it stand for a long time with dust or dirty water. 
2.4.2 Clean the cloth dust bag thoroughly either by beating or brushing it. 
2.4.3 From time to time, with a dame cloth, wipe the machine inside and outside as well as the 
mains cable. Examine at the same time, the outside of the mains cable for cuts or other 
damage. 
2.4.4 The cloth dust bag can be washed with a little washing powder in lack warmwater and 
must be dried again before re-use. 
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4.   BBreakdownn Figure 

 
 
 
 

 



 

5.   Electrical principle Chart 

 

Before carrying out any maintenance operations, unplug the machine from the mains 
(models with cable) or disconnect the machine connector from the battery connector. 

All maintenance operations on the electric system and those not explicitly described in 
this manual must only be performed by trained technical staff in compliance with the 
safety regulations in force and recommendations stated in the maintenance manual. 
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广东东嘉得力清洁科科技股份有限公公司 

地址址：广东省佛山市南海区桂城城瀚天科技城A区区7号楼首层

电话话：+86 757 81019199 传真真：+86 757 881019198 

服务热线：40全国 008-833-830 

 
Gadleee Green Cleaning Equipment Corporation 

1F, Block A, Hantian  Industrial Park，Guicheng 

Nanhhai District, Foshhan 528200 Guaangdong, Chinaa 

Tel:+86 757 810191999  Fax:+86 7557 81019198 

Toll-ffree: 4008-833-830 

Http:://www.gadlee.ccom E-mail:enqquiry@gadlee.coom 
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